Unité 2
Les professions                         Τα επαγγέλματα
Un architecte= ένας αρχιτέκτονας                                une architecte= μια αρχιτέκτονας
Un journaliste= ένας δημοσιογράφος                            une journaliste
Un photographe= ένας φωτογράφος                             une photographe
Un secrétaire= ένας γραμματέας                                    une secrétaire
Un avocat= ένας δικηγόρος                                             une avocate
Un professeur= ένας καθηγητής                                     une professeure
Un coiffeur= ένας κομμωτής                                            une coiffeuse
Un chanteur= ένας τραγουδιστής                                   une chanteuse
Un acteur= ένας ηθοποιός                                               une actrice
Un pâtissier= ένας ζαχαροπλάστης                                  une pâtissière
Un musicien= ένας μουσικός                                           une musicienne
Un pharmacien= ένας φαρμακοποιός                            une pharmacienne
Un instituteur= δάσκαλος                                                  une institutrice
Un employé= υπάλληλος                                                  une employée
Un médecin= ένας γιατρός                                          une femme médecin= μια γιατρός

Κανόνας:  Αν το ουσιαστικό αρσ. γένους που φανερώνει επάγγελμα λήγει σε σύμφωνο, προσθέτουμε ένα –e για να το κάνουμε θηλυκού γένος
Αν το ουσιαστικό λήγει σε –e, το αφήνουμε όπως είναι
Εξαιρέσεις!
Όσα ουσιαστικά λήγουν σε -eur     κάνουν το θηλυκό σε   -euse : danseur, danseuse
Όσα ουσιαστικά λήγουν σε -ier      κάνουν το θηλυκό σε    -ière : pâtissier, pâtissière
Όσα ουσιαστικά λήγουν -ien     κάνουν το θηλυκό σε      -ienne:
musicien, musicienne

